



Dr. Ali AlSoufi

Associate Professor

ICT Consultant, Kingdom of Bahrain

Tel: 00973-36070739

Ali.Alsoufi@gmail.com

Ali AlSoufi is an Associate professor of Information Systems. x-faculty member at University of Bahrain. Has PhD in computer science in 1994 from Nottingham University, UK. Worked for Bahrain Telecom Co for 8 years as a Senior Manager Application Programme, where he overlooked number of mega IS Application projects. Worked at Arab Open University as a Director of IT program and Assistant Director for Business Development during 2007-2010. He is a PT consultant in Bahrain Information and e-Government Authority (iGA) in Enterprise Architecture and Strategic Planning. He is an active member of the Bahrain National ICT Governance Committee. Specialized in Strategic IT Planning and Governance, IT project management, Enterprise Architecture and Information Systems in Organization.

د. علي الصوفي. أستاذ مشارك سابق في نظم المعلومات بجامعة البحرين حصل على درجة الدكتوراه في علوم الحاسوب في عام 1994 من جامعة نوتنغهام في المملكة المتحدة. عمل لدى شركة البحرين للاتصالات لمدة 8 سنوات كمدير أول نظم المعلومات الادارية، حيث أشرف على تنفيذ المشاريع الاستراتيجية. عمل في الجامعة العربية المفتوحة مديرا لبرنامج تكنولوجيا المعلومات ومساعد مدير تطوير الأعمال خلال الفترة 2007-2010. مستشار في هيئة البحرين للمعلومات والحكومة الإلكترونية (iGA) في مجال هندسة المشاريع والتخطيط الاستراتيجي. عضو نشط في لجنة البحرين الوطنية لحوكمة تكنولوجيا المعلومات والاتصالات. تتمثل تخصصاته في التخطيط الاستراتيجي لتكنولوجيا المعلومات والحكومة وإدارة مشروعات تكنولوجيا المعلومات وهندسة المشاريع وأنظمة المعلومات في المنظمة. لديه العديد من الأبحاث في مختلف مجالات تكنولوجيا المعلومات، ومساهمات منتظمة في أنشطة تكنولوجيا المعلومات الأكاديمية والصناعية.